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To 1974 o Ακης Πάνου
στο ψηλό σκαλί της με-
στής διαδρομής του πα-

ρουσίαζε ένα ιδιότυπο τραγούδι που το
ερμήνευε ο φίλος του Μιχάλης Με-
νιδιάτης. Το τραγούδι κυκλοφόρησε
σαν δισκάκι 45 στροφών και πήρε
θέση και στον προσωπικό δίσκο του
ερμηνευτή «Το σχολειό της βιοπάλης»
που κυκλοφόρησε λίγο αργότερα. Παρό-
τι ο Πάνου βρισκόταν σε μια περίοδο που τα πολύτιμά
του και αίσθηση προκαλούσαν και αγκαλιάζονταν από
τον κόσμο, ενώ και ο Μενιδιάτης ήταν στα τέμπα του,
το κομμάτι δεν κατάφερε να κάνει γκελ στο ευρύ κοι-
νό. Ξεχώρισε όμως σε έναν κύκλο «ψαγμένων» ακροα-
τών. Δεν είναι τυχαίο πως ο Πάνου το υπερασπίστηκε
ξαναπλασάροντάς το σε κάθε  ευκαιρία στη δισκογρα-
φία και με άλλους ερμηνευτές, ενώ τις λιγοστές φορές
που ανέβηκε και πάλι στο πάλκο, δεν παρέλειπε να το
παρουσιάζει. 

Να υπενθυμίσω πως ο Ακης Πάνου ήταν
ολοκληρωμένος δημιουργός, δηλαδή υπέγραφε και το
στίχο και τη μουσική των πονημάτων του, ενώ είχε
περίοπτη φήμη και ως οργανοποιός. Αλλωστε, όπως
μου έχουν εκμυστηρευτεί  ακριβοί  συνοδοιπόροι του:
«Ο Ακης ό,τι και να έπιανε στα χέρια του γινόταν
χρυσάφι». Το τραγούδι στο οποίο αναφερόμαστε έχει
τίτλο «Στο σπίτι μας που μπήκανε» και το ρεφραίν του
αναφέρει:

Βγάλ’ τα έξω, βγάλ’ τα έξω
να φύγουν τα δαιμονικά.
Βάλε απήγανο στην πόρτα
και τρέχα φέρε τον παπά.

Κάτι τέτοιο πρέπει να πράξουν και
στον μπασκετικό Ολυμπιακό όπου η
κακοδαιμονία πάει σύννεφο και
θυμίζει πλέον… Μπαρτσελόνα.
Χαρακτηριστική η «ατακαδόρικη»

δήλωση του Κώστα Παπανικολάου κατά την
αναχώρηση της ομάδας για το Καζάν εν όψει της
σημερινής αναμέτρησης με την Ούνιξ: «Αν
συνυπολογίσουμε και σκεφτούμε τα προβλήματα
είπαμε μήπως ερχόμασταν με ταξί». Στη συνέχεια ο
Παπανικολάου το σοβάρεψε και έδειξε χαρακτήρα .
Αντιστοίχως και ο Γιάννης Σφαιρόπουλος με όσα
λάλησε απέδειξε ότι η δύναμη του Ολυμπιακού… είναι
πάνω απ’ όλα το σύνολο, η πειθαρχία, το αγωνιστικό
πνεύμα: «Σίγουρα έχουμε απουσίες, αλλά αυτό δεν
είναι δικαιολογία. Εχω πει πολλές φορές ότι έχω
εμπιστοσύνη σε όλο το υλικό, έχουμε καλούς παίκτες,
παίκτες που μπορούν να καλύψουν όλα τα κενά και
πηγαίνουμε να παλέψουμε όπως θα πηγαίναμε και
εάν ήμασταν πλήρεις… Οι απουσίες μάς ενώνουν, δεν
μας φέρνουν πίεση, μας κάνουν πιο δυνατούς.
Τελευταίες ημέρες είχαμε δυσκολία ακόμη και στις
προπονήσεις».

Δύσκολα συναντάς ανάλογες τοποθετήσεις στις
μέρες μας όπου οι περισσότεροι, ανεξαρτήτως πόστου,
κοιτούν να βρουν και την πιο μικρή δικαιολογία για να
καλύψουν ενδεχόμενες αποτυχίες και… την πλάτη
τους, αδιαφορώντας για τις πραγματικές αλήθειες.

Παπά και απήγανο για τα δαιμονικά χρειάζεται και
ο Γιώργος Βασιλακόπουλος αφού όπως τονίζει ο
πρόεδρος της ΕΟΚ οι δηλώσεις του για την έδρα του

τελικού του Κυπέλλου Ελλάδας παρερμηνεύθηκαν
όταν έκανε αναφορά για την Ξάνθη και τη
μουσουλμανική μειονότητα της περιοχής. Μήπως
όμως πρέπει κι εκείνος να προσέχει λίγο
περισσότερο… και να μην μπερδεύει μέχρι και τον
Γιώργο Νταλάρα… για να εξηγήσει αυτονόητες
επιλογές;

Την ίδια ώρα κι ενώ το μπάσκετ έχει τα
αντισώματα για να αντέξει στις στραβές, στο ελληνικό
ποδόσφαιρο τα δαιμονικά κάνουν πάρτι. Αρκετοί
καινούργιοι Θεοί ήρθαν ως μεταγραφές και άλλοι
άλλαξαν στρατόπεδα, όπως ο… Μανωλιός! Ο
Ολυμπιακός και σε αυτό το παιχνίδι είναι πολλαπλά
κερδισμένος, και στις εντυπώσεις και στην τσέπη,
αφού κινείται πλέον προς το πάνω ράφι των
καταστάσεων… Ελπίζουμε πάντως οι νέοι σωτήρες-
φωστήρες να είναι πιο σεβαστικοί από αυτούς που
περιγράφει ο Ακης Πάνου στο τραγούδι του:

Στο σπίτι μας που μπήκανε 
Στρωμένη ψάθα βρήκανε

Πέσανε, κοιμηθήκανε
Και δε μας σεβαστήκανε…

...μπάλα μετά μουσ  κής
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με τον           ΚΩΣΤΑ ΜΠΑΛΑΧΟΥΤΗ

Nα φύγουν τα δαιμονικά!


